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如何線上創建報價

Guidance-How to Create a Quote on RS website 
我們建議您使用我們的線上 "我的報價 "服務： 
省時：您可以快速、方便地查看所有報價單。 
省事：您可以將所有報價集中管理。

We recommend using our online Quotes service to: 
Saves you time: thanks to quick, easy access to all your quotes. 
Less hassle: you can manage all your quotes together. 

1. 注冊/登入 RS 網上帳戶  Register/Login on RS website

鏈結: https://twcn.rs-online.com/login 
URL:https://twen.rs-online.com/login 

https://twcn.rs-online.com/login
https://twen.rs-online.com/


2. 請將您想要申請報價單的產品及數量加進購物車

Please add the product(s) and quantity(s) you would like to request a quotation for
to your shopping cart.



3. 請在購物車左下方欄位選擇【快速報價】。

Please select "Quick Quote" in the lower left column of the shopping cart.

4. 請填寫【電子信箱地址】和【客戶參考/名稱】，以收取此報價單。

Please input [Email address] & [Your Quotation Reference], to get this quotation by email.



5. 您將會收到如下的報價單，請點開附檔文件查看報價單詳細狀況。

You will receive the following email, please click on the attached file to view the quotation 
details. 

6. 怎樣在網路上使用報價單下訂

How to Redeem the Quotation to place an order 

6.1 如果您想要報價單内全部產品下單，請參考如下操作： 
If you want to select all the products in the quotation to place an order, please follow: 
 請登入 RS 網上帳戶→點擊【我的帳戶】→【檢視所有報價單】→找到您想要下

訂的報價單→點擊【取得】

Please log in RSTW website, then go to the My Quotes, choose the Quotes column,
then click [Redeem].



 點擊【訂購可採購項目】→ 進入購物車頁面後，根據步驟指引，確認收貨訊息

及再次核對訂購料件及其數量和價格後下訂單

click [Add Accepted Items to Shopping Cart], then follow the steps to place order. 
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*如果您想要及時收到關於此訂單的相關訂單狀況/出貨資訊/交期變更等電郵，請

填寫左下角之欄位。

If you would like to receive e-mails regarding the order status/delivery schedule/lead time
change of this order, please fill in the lower left column.

6.2 如果您只想選擇報價單内部分產品下單，請參考如下操作： 
If you want to select part of the products in the quotation to place an order, please follow: 

 請登入 RS 網上帳戶→點擊【我的帳戶】→【檢視所有報價單】→找到您想要下

訂的報價單並點擊。

Please log in RSTW website, then go to the My Quotes, choose the Quotes column,
then click the quotation that you want to place order.



 點擊【取消下單】→【儲存變更】，以保留您想要下訂之產品。

Please click [Ignore Now] → click [Save changes] → click [Add Accepted Items To
Shopping Cart], then follow the steps to place order.

 點擊【訂購可採購項目】→ 進入購物車頁面后，根據步驟指引，確認收貨訊息

及再次核對訂購料件及其數量和價格後下訂單

Click [Add Accepted Items to Shopping Cart], then follow the steps to place order.



*如果您想要及時收到關於此訂單的相關訂單狀況/出貨資訊/交期變更等電郵，請

填寫左下角之欄位。

If you would like to receive e-mails regarding the order status/delivery schedule/lead time
change of this order, please fill in the lower left column.



如有任何疑問, 歡迎聯繫我們。

Should you have any enquiry, please don't hesitate to contact us.

twen.rs-online.com

RTWenquiry@rs.rsgroup.com

0800  088  238
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